

ԲՈՎԱՆԴԱԿՈՒԹՅՈՒՆ

Հոբելյանական

Գ. Մ. Մխիթարյան, Հրաչյա Աճառյան. կյանքը և գիտական գործունեությունը	3
--	---

Հ Ո Ղ Վ Ա Ծ Ն Ե Ր.

Ա. Կ. Բարլեզիզյան, Ֆրանսերեն դարձվածքների հայերեն թարգմանության մասին	17
Լ. Գ. Բրուտյան, «Ինչպե՞ս էք (ես)». որպիսության մասին խոսողական ակտը միջմշակության հաղորդակցման համատեքստում	25
Ս. Ա. Միքայելյան, Ձևաբանական և բառակազմական դիտարկումներ միջին հայերենի արաբական փոխառությունների վերաբերյալ	34

ԲԱՆԱՎԵՃ ԵՎ ՔՆՆԱՐԿՈՒՄ

Վ. Գ. Համբարձումյան, Ստուգաբանական դիտարկումներ	41
Հ. Վ. Սուքիասյան, Ն. Ա. Թոռունյան, Ճյուղային տերմինարան կազմելու փորձ ուրուլոգիայի բնագավառում	47
Տ. Ղ. Սիրունյան, Լատինաբանություններ Բարդուղիմեոս Մարադացու «Դիվելկտիկայում»	53

ՀԱՂՈՐԴՈՒՄՆԵՐ

Հ. Զ. Ղազարյան, Շրջասության ոճական հնարով ձևավորված դարձվածքները հայերենում, ռուսերենում և անգլերենում	62
Ս. Ս. Մանուչարյան, Գուսան Աշոտի տաղերի բարբառային նյութի քննություն	71

Գ Ր Ա Խ Ո Ս ՈՒ Թ Յ ՈՒՆ

Բարբառագիտական ուշագրավ մատենաշարի առաջին գիրքը	83
Ս. Ա. Միքայելյան, Անտիոքի հայերեն բարբառախմբի արաբական փոխառությունները, Ե., «Աստղիկ» հրատ., 2018, 196 էջ	86

Գ Ր Ք Ե Ր Ի Տ Ե Ս ՈՒ Թ Յ ՈՒՆ

Վ. Գ. Համբարձումյան, <i>Մոֆյա Աճառյան</i> , Իմ հուշերը Աճառյանի մասին, Ե., «Աստղիկ» հրատ., 2018, 284 էջ	88
ԳԻՏԱԿԱՆ ԿՅԱՆՔ	90

СОДЕРЖАНИЕ

Г. М. Мхитарян, Р. Ачарян, Жизнь и научная деятельность.-3:

С т а т ь и: А. К. Барлезизян, Особенности перевода французских фразеологических единиц на армянский язык - 17: Л.Г. Брутян. “Как дела?”: речевой акт осведомления о делах в контексте межкультурной коммуникации - 25: С. А. Микаелян - Морфологические и словообразовательные особенности среднеармянских арабских заимствований-34: **Д и с к у с с и и о б с у ж д е н и я:** В. Г. А м б а р ц у м я н, Этимологические заметки- 41: Г. В. Сукиасян, Н. А. Торунян – “Урология – словарь – справочник” предназначен для урологов, студентов мед. учреждений и в целом для работников медицинской сферы-47: Т. Г. Сирунян. “Латинизмы в “Диалектике“ Бартоломео Марагаци” - 53: **С о о б щ е н и я:** А. З. Казарян, Фразеологизмы, образованные путем перифразы в армянском, русском и английском языках -62: С. С. Манучарян,- Исследования диалектного материала в стихах Гусана Ашота -71: **Рецензии.** с. - 83: **Книжное обозрение.** 88: **Научная жизнь.** - 90

C O N T E N T S

G. M. Mkhitharyan, H. Acharyan: Life and Activity- 3 :

A r t i c l e s. A.K. Barlezizyan, About the Armenian Translation of the French Idioms - 17 : L. G. Brutian. “How are you?”: the speech act of inquiries about affairs in the context of intercultural communication - 25: S. A. Mikayelyan - The morphological and word-formative manifestations of Arabic borrowings of Middle Armenian period -34: **D i s c u s s i o n:** V. H. H a m b a r d z u m y a n, Etymological Reviews-41: H. V. Sukiasyan,N.Torunyan. Urology Dictionary and Directory is for urologists, medical students, and healthcare workersin general - 47: T. Gh Sirunyan, “The Latinisms in the “Dialectics” of Bartholomew Maraghatsi” -53: **R e p o r t s:** H. Z. Khazaryan . Armenian, russian and english phraseological units formed by periphrasis - 62: S. S. Manucharyan-The study of the dialectical material of the verses by GussanAshot.-71: **R e v i e w s.** 83 : **Bookreviews:** -88. **Science News.** - 90.